
Zimbabwe Centre of ITI 

 
Call for International Physical and Dance Immersive 2024 

18 - 31 August 2024, Victoria Falls, Zimbabwe 

 

The Zimbabwe Centre of ITI is excited to announce the opening of applications for the International Physical and 

Dance Immersive. This immersive event will take place from 18 to 31 August 2024 in Victoria Falls, Zimbabwe. Join it 

as physical theatre and movement practitioners from across the globe gather to connect with the rich artistic 

heritage of the African continent. 

 

This immersive experience welcomes tastemakers, educators, dancers, directors, designers, and performers of all 

levels of stage experience. Participants will have the opportunity to engage in joyful and practical exploration, 

deepening their artistic voice. Emphasizing the body as a tool for authentic and dynamic physical theater and 

movement performances, participants will be inspired by a dynamic environment that nurtures creativity. 

 

Please note that seats are limited. To apply, kindly send an expression of interest to 

admissions@zimtheatreacademy.co.zw. The deadline for submissions is January 31st, 2024. 

 

For more information, please contact admissions@zimtheatreacademy.co.zw, with the subject: Africa and its 

Diaspora: Physical Theatre and Dance Immersive.  

 

Don't miss this exceptional opportunity to be part of an immersive journey that celebrates the power of physical 

expression and the richness of African artistry.  
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Centre zimbabwéen de l’ITI 

 
 

Appel à candidatures pour le International Physical and Dance Immersive 2024 

du 18 au 31 août 2024, Victoria Falls, Zimbabwe 

 

Le Centre zimbabwéen de l'ITI a le plaisir d'annoncer l'ouverture des candidatures pour le International Physical and 

Dance Immersive 2024. Cet événement immersif aura lieu du 18 au 31 août 2024 à Victoria Falls, au Zimbabwe. Les 

praticiens du théâtre physique et du mouvement du monde entier se réuniront pour découvrir le riche patrimoine 

artistique du continent africain. 

 

Cette expérience immersive accueille des éducateurs, des danseurs, des metteurs en scène, des influenceurs, des 

concepteurs et des interprètes de tous niveaux d'expérience scénique. Les participants auront l'occasion de 

s'engager dans une exploration joyeuse et pratique, en approfondissant leur voie artistique. En mettant l'accent sur 

le corps comme outil pour un théâtre physique authentique et dynamique et des performances de mouvement, les 

participants seront inspirés par un environnement dynamique qui nourrit la créativité. 

 

Veuillez noter que le nombre de places est limité. Pour postuler, veuillez envoyer une manifestation d'intérêt à 

admissions@zimtheatreacademy.co.zw. La date limite de dépôt des candidatures est fixée au 31 janvier 2024. 

 

Pour de plus amples informations, veuillez contacter admissions@zimtheatreacademy.co.zw, avec pour sujet : 

L'Afrique et sa diaspora : Théâtre physique et danse immersive. 

 

Ne manquez pas cette occasion exceptionnelle de participer à un voyage immersif qui célèbre le pouvoir de 

l'expression physique et la richesse de l'art africain. 

  



 


